
   

Vragen Commissie Ruimte 22 maart 2024  
 

Vragen Wouter Versluijs (D66), over Brief GS van 5 maart 2024 over Voortgangsrapportage PFAS februari 2024 - 
414231, agendapunt 6 

 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  

1. Hoe staat het met Indaver? Zijn er geen ontwikkelingen betreffende afvalverwerking? In de voortgangsrapportage is aangegeven dat vergunning(aanvragen) 
van Vlaamse bedrijven onverkort aandacht krijgen. Dat geldt ook voor 
Indaver Antwerpen. In oktober 2023 heeft de Raad voor 
Vergunningsbetwistingen een vergunning met lozingseisen vernietigd. Wij 
zijn in afwachting van een nieuwe vergunning. Dat betekent dat Indaver  
op dit moment werkt op basis van de bestaande vergunning. 

 




